
          

聖地牙哥北郡中文學校 
2023-2024 團體中文卡拉 OK歌唱比賽辦法 

 
      

 

比賽日期:  2024年 3月 16日 

比賽地點:  Black Mountain Middle School, Outdoor Stage (TBD) 

參加資格:   

1) 所有學分班均須參加。 

2) 歡迎其他班級報名參加，以班級為單位。 

比賽歌曲: 自選 (但須符合下面之規定)  

1) 請於 12月 2日前提供歌曲之伴唱音樂 MP4 檔案 (或 YouTube 連結) 電郵至 

<Contests@sdcca-nccs.org>，經審核通過方可使用。報名截止 (12/17) 後，請勿更改歌

曲。 

2) 請確認歌曲文檔為伴奏音樂並附有中文字幕。比賽時不能使用麥克風。 

歌詞中不可超過十個英文字。

試唱及抽籤日期: 2024年 3月 9日 

試音地點: Black Mountain Middle School, Outdoor Stage (TBD)   

評分標準: 發音咬字(20%), 音色音準(20%), 歌曲技巧難度(15%)，感情表達(20%)， 

團隊精神(25%) 

 ** 為了公平起見，比賽時台上及台下不能有學生或老師的指揮。 

獎勵辦法:  學校將依各班比賽當天的表現給予適當的獎勵，所有參加的學生均可得到參加獎。 

報名截止: 2023年 12 月 17日 

報名表: https://forms.gle/3pM9tYbSEURiBkqFA 

聯絡人: 學藝活動組 <Contests@sdcca-nccs.org>  
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San Diego North County Chinese School 
2023-24 Chinese Group Karaoke Singing Contest Rules 

 

 

Contest Date: March 16, 2024 

Location: Black Mountain Middle School, Outdoor Stage (TBD) 

Eligibility:    

1) ALL credit class students are required to participate in this contest.  

2) Other classes are welcome to participate. Contest teams are class based, all students need to 

participate. 

Songs:  Each team may pick their own song which fulfills the following rules. 

1) Select one Chinese song of your choice. Please send the MP4 file of your selected song or 

YouTube link by 12/2 for verification to <Contests@sdcca-nccs.org>.  NO changes will be 

allowed after 12/17. 

2) Your song contains only accompanying music and has Chinese lyrics in subtitle. No 

Microphone, and no more than TEN English words in your song.  

 

Vocal Test & Draw Lots Date: March 9, 2024 

Vocal Test Location: Black Mountain Middle School, Outdoor Stage (TBD) 

Grading System: Pronunciation (20%), Sound & Punctuation (20%), Technical difficulty (15%), 

Expression (20%), Team spirit (25%) 

** No conductor will be allowed on and off stage during the contest. 

Awards: Selected awards will be given to the teams based on their performance on contest day. All 

participants will receive a participation award. 

Registration Deadline:  December 17, 2023 

Registration Form: https://forms.gle/3pM9tYbSEURiBkqFA 

Contact: NCCS contest committee   <Contests@sdcca-nccs.org> 
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